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Beantwoording vragen art. 41 RvO van de fractie Hart voor 
Hilversum inzake ‘Daklozenopvang en -registratie in 
Hilversum’ 
 
Geachte raadsleden, 
 
Op 8 januari 2024 heeft de fractie Hart voor Hilversum vragen (hieronder cursief) gesteld op basis van 
artikel 41 van het Reglement van Orde over de daklozenopvang en -registratie hiervan in Hilversum. 
 
1. Kunt u ons informeren over het aantal dagen in december waarop de daklozenopvang volledig bezet 
was? 
Nee. De cijfers van december hebben we nog niet, deze komen met het jaarverslag over heel 2023. De 
signalen die wij hebben ontvangen van Kwintes is dat het druk was, maar niet drukker dan verwacht.  
 
2. Wat is het totaal aantal nachten dat er in december hotelovernachtingen zijn geboekt voor daklozen? 
Er zijn geen hotelovernachtingen geboekt voor daklozen. Als het nodig was om uit te wijken, zijn er extra 
plekken beschikbaar gemaakt bij de GGZ (conform afspraak). Het is niet nodig geweest om hotels te 
boeken.  
 
3. Hoe vaak is het voorgevallen dat iemand werd afgewezen bij de Cocon omdat deze volledig bezet was, 
zonder dat er een alternatieve hotelboeking heeft plaatsgevonden? 
In principe hoeft niemand op straat te slapen in Hilversum, daar staan we voor. Er is dus niemand 
afgewezen omdat de Cocon volledig bezet was. Het kan wel zijn dat Kwintes mensen om andere reden 
heeft afgewezen (conform de werkinstructie van de VNG). Er zijn geen hotelboekingen gedaan, we 
konden dus uit de voeten met het aanbod dat in het kader van de winterkouderegeling is georganiseerd. 
 
4. Wordt de registratie van de Cocon gedeeld met de gemeente? 
De maatschappelijke opvang zoals Kwintes die verzorgt, is een regionale en geen Hilversumse 
voorziening. Kwintes legt via de Regio verantwoording af aan alle regio-gemeenten en niet apart aan 
Hilversum. De verantwoordingsafspraken met Kwintes zijn dat zij per half jaar een rapportage opleveren; 
enerzijds kwantitatief ter verantwoording en anderzijds met een inhoudelijk en kwalitatief verslag. Er 
vindt wel wekelijks casuïstiekoverleg plaats met de gemeente Hilversum en Kwintes.  
 

https://vng.nl/publicaties/werkinstructie-landelijke-toegankelijkheid-maatschappelijk-opvang


 
5. Bent u bereid de volgende indicatoren op te nemen in het Raadsdashboard Sociaal Domein:  
- Het aantal dagen in de maand waarop de Cocon volledig bezet was 
- Het totaal aantal hotelovernachtingen dat in een maand is geboekt voor daklozen 
- Het aantal gevallen waarin een dakloze in Hilversum niet kon worden opgevangen bij de Cocon omdat 
deze vol was en er geen hotelboeking heeft plaatsgevonden 
 
Op dit moment is er geen aanleiding om ons zorgen te maken. Daarom willen wij, net als in de 
aangenomen motie M23-100, geen extra administratieve last neerleggen bij Kwintes. Immers, met het 
toevoegen van indicatoren aan het Raadsdashboard leggen we een structurele administratieve last neer 
bij Kwintes. De huidige afspraken over de regionale verantwoording zijn wat ons betreft voldoende. 
Mocht er in de toekomst blijken dat we ons zorgen moeten maken over de maatschappelijke opvang, 
dan bespreken wij dat via de Regio met de andere regio-gemeenten.  
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
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